
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

na 81. posiedzeniu Senatu
w dniu 29 lipca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego

Szanowny Panie Ministrze!
Dyrektywa 2001/37/WE Parlamentu Europejskiego i Rady z 5 czerwca 2001 r. wprowadza zmiany

w przepisach ustawowych, wykonawczych i administracyjnych pañstw Unii Europejskiej w zakresie
produkcji, prezentowania i sprzeda¿y wyrobów tytoniowych. Zdaniem wielu œrodowisk, w tym równie¿
z Ma³opolski, s¹ to zmiany negatywne. Mówi o tym na przyk³ad Rezolucja nr 4/11 Sejmiku Wojewódz-
twa Ma³opolskiego z 4 lipca 2011 r. W rezolucji podnosi siê miêdzy innymi zagro¿enie utrat¹ miejsc pra-
cy w przypadku wejœcia w ¿ycie przepisów dyrektywy.

W zwi¹zku z tymi g³osami chcia³bym zapytaæ Pana Ministra, czy s¹ planowane kroki zmierzaj¹ce do
ochrony polskich plantatorów tytoniu oraz czy istnieje mo¿liwoœæ wprowadzenia zakazu stosowania do-
datków koniecznych w produkcji wyrobów tytoniowych.

Postulujê tak¿e, aby ten temat by³ przedmiotem konferencji organizowanej w Krakowie w paŸdzierni-
ku br. w ramach polskiej prezydencji.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




